



## Automotive Interior Sanitizing Fogger

### Park the vehicle in a covered area Remove Food Items

- 1) Shake the can well before use
- 2) Close the vehicle windows "ALL" and start the engine
- 3) Turn ON A/C system, set to Max and Cool Air with Internal air recirculation "ON" Open all the A/C Vents Turn Rear A/C ON, if equipped
- 4) Place the BG706M can in the upright position on the Floor (Rear Passenger Center carpet area)
- 5) Depress the valve cap to engage the Fogger
- 6) Exit the vehicle and close all the windows and doors
- 7) Allow the can to empty "FULL"
- 8) Leave the engine and A/C running with doors and windows closed for 10 minutes to allow the product to circulate through the vehicle Interior
- 9) Open all the doors and windows with vehicle A/C ON, to ventilate the vehicle for 15 minutes
- 10) Application of BG706M Automotive Sanitizing Fogger is complete

#### Note:

For professional use only.

Failure to follow the above step-by-step standard operating procedure may not give the desired results.



## بي.جي. بخاخ تعقيم السيارة

### اركن السيارة في منطقة مغطاة إزالة المواد الغذائية

1. رج العبوة جيدا قبل الاستخدام.
2. قم باغلاق جميع نوافذ السيارة ثم قم بتشغيل محرك السيارة.
3. قم بتشغيل تكييف السيارة و ضبطه علي اقصي درجة تبريد مع ضبط المروحة علي وضع السرعة العالية و التبديل إلى وضع إعادة التدوير.

### افتح جميع فتحات مكيف الهواء قم بتشغيل التيار المتردد الخلفي، إذا كان مجهزاً

4. قم بوضع عبوة بي.جي. 706M في الوضع الراسي عند الدواسة عند مكان الراكب جانب السائق.
5. قم بالضغط علي غطاء الصمام اعلي العبوة للرش.
6. اخرج من السيارة و اغلق جميع ابواب السيارة.
7. انتظر حتي نفاذ العبوة بالكامل.

### 8. اترك المحرك والمكيف يعملان مع إغلاق الأبواب والنوافذ لمدة 10 دقائق للسماح للمنتج بالانتقال عبر داخل السيارة.

9. اغلق السيارة وافتح الأبواب والنوافذ لتهووية السيارة لمدة 15 دقيقة.

10. اكتمل تطبيق بخاخ تعقيم السيارات بي.جي. 706

#### ملاحظة:

للاستخدام المهني فقط

قد يؤدي عدم اتباع الإجراء خطوة بخطوة أعلاه إلى حدوث تلف كهربائي في السيارة.